
Referat – Styremøte i Vollheia VA SA 
 

Dato/tid   : Torsdag 21.1.2016 kl. 16.30, Oslo 

Deltagere : Ragnar, Øyvind, Lars-Henrik, Arne (på telefon) 

 

Referent   : Ragnar 

 

Neste møte   : Avtales nærmere. 
 
 
 
 

Sak   Ansvar Frist Status 

1 Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Godkjent. 

 

  

 

 

2 Oppfølgingspunkter fra tidligere referater 

Alle punkter fulgt opp. 

   

 

3 Anleggsstatus 

Endelig ferdigbefaring med grunneierne er utsatt til 

våren når de siste arbeidene på stien er gjennomført. 

Styret er opptatt av at stiene settes ordentlig i stand. 

 

Etter forrige styremøte ble det innhentet samtykke 

fra medlemmene til å gå for en avløpsløsning med 

pumpestasjon i Vollkilen og sjøledning til Klingra. 

Alle unntatt et medlem (som heller ikke skal ha 

avløp) ga tilbakemelding, og alle samtykket i denne 

løsningen. 

 

Sjøledning og pumpestasjon vil ikke være ferdig til 

påske (tidlig påske), men i god tid før sommerferien. 

Rørleggerfirma kan ikke begynne på 

installasjonsarbeider i hyttene (for de som har 

bestilt) før planene for avløpet er godkjent av Risør 

kommune og bestilt. 

 

 

Lars 

Henrik 

 

Mai 2016 

 



4 Økonomi 

P.t. er alle arbeider og fakturaer gjort opp med 

Olsen.  

Beholdningen er p.t. ca 1,1 mill kr: 

 Driftsselskapet: kr. 119.000 

 Utbyggingsselskapet: 

o Driftskonto kr. 361.000 

o Plasseringskonto kr. 397.000 

 Utestående mva ca kr. 250.000 

Avløpsløsningen er beregnet til kr. 7-800.000 inkl 

mva, så det er en god reserve som vil bli tilbakeført 

medlemmene når utbyggingsselskapet avvikles. 

 

Styret vil fortsatt benytte Øyvind R til 

regnskapsføring. Han er villig til dette og får 

godtgjort dette arbeidet økonomisk av selskapet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Øyvind 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Løpende 

 

5 Ormdalen 

Både hyttefeltet på Ormdalen og grunneierne på 

Grønholmen og Kattholmen har ønske om å bygge 

ut vann og avløp så snart som mulig. De er 

interessert i et samarbeid med Vollheia vann og 

avløp for utbygging i felles selskap og ha felles 

driftsselskap. Styret stiller seg positivt under 

følgende forutsetninger: økonomisk fordel for alle 

parter og ingen økt risiko. 

 

Ragnar har hatt møte med Olsen og Lars Henrik hatt 

telefonkontakt med ham, om tekniske løsninger for 

et samarbeid med Ormdalen, Grønholmen og 

Kattholmen. 

 

Det lages utkast til tilleggsavtale med alle 

forutsetninger for de nye medlemmene til å bygge ut 

og drifte deres nett i Vollheiaselskapene. 

 

Det innkalles til ekstraordinære årsmøter i 

selskapene for å behandle utkast til avtale. 

 

Ideen om å legges Vollheias avløpsledning via 

Ormdalen til Klingra forlates. Dette blir for 

risikabelt mht framdrift med for liten gevinst. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ragnar 

 

 

 

Ragnar 
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Snarest 
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